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J e g y z ő k ö n y v 

 

Ólmod Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
2022. december 1-jén megtartott közmeghallgatással egybekötött nyílt üléséről 

 

 

 

 

Hozott rendelet: 

 

- 
 
 
Hozott határozatok: 

 

 

62/2022. (XII. 01.) számú határozat polgármesteri beszámoló elfogadásáról 
63/2022. (XII. 01.) számú határozat falugondnoki beszámoló elfogadásáról 
64/2022. (XII. 01.) számú határozat a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 

begyűjtésével, elszállításával, ártalommentes 
elhelyezésével kapcsolatos kötelező közszolgáltatás 
ellátására vonatkozó ajánlattételi felhívással kapcsolatos 
döntés 

65/2022. (XII. 01.) számú határozat a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz 
begyűjtésével, elszállításával, ártalommentes 
elhelyezésével kapcsolatos kötelező közszolgáltatás 
ellátására vonatkozó ajánlattételi felhívással kapcsolatos 
döntés 

66/2022. (XII. 01.) számú határozat idősek napi rendezvény 
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ÓLMOD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
ÓLMOD 
 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Ólmod Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. december 1-jén 
18.00 órai kezdettel megtartott közmeghallgatással egybekötött nyílt testületi 
üléséről. 

 
Az ülés helye: Községháza Ólmod 
 
Jelen vannak: Hergovich Vince polgármester, Fehér Zita, Orbán László, Hábetler Imre 

képviselők (4 fő) 
Fucinné Dorner Anikó jegyző 
 

Lakosság részéről: 9 fő 
 

Napirend előtt: 

Hergovich Vince polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az 5 fős képviselő-
testületből 4 fő megjelent, így az ülés határozatképes. 
 
Javaslatára a Képviselő-testület az alábbi napirendet fogadja el. 
 

N a p i r e n d: 

 

1. Beszámoló az önkormányzat 2022. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Hergovich Vince polgármester 

2. Beszámoló a falugondnok 2022. évi tevékenységéről 
Előterjesztő: Hergovich Vince polgármester 

3. Időszerű feladatok 
Előterjesztő: Hergovich Vince polgármester 

 
 
 

I. napirend: 

 

Hergovich Vince polgármester: 

Részletes beszámolót tartott a 2022-es év fejlesztéseiről, elnyert pályázatokról, azok 
megvalósításáról. Beszámol a költségvetés főbb számadatairól, azok teljesítéséről. 
 
Javasolja a polgármesteri beszámoló elfogadását. 
 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal (egyhangúlag) a következő határozatot hozta: 
 

62/2022. (XII. 01.) számú Képviselő-testületi határozat: 

Ólmod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az önkormányzat 2022. évi 
munkájáról készült polgármesteri beszámolót.  
Felelős: Hergovich Vince polgármester 
Határidő: azonnal 
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II. napirend: 

 
Hergovich Vince polgármester: 

Megkéri Stefanich János falugondnokot, hogy tartsa meg beszámolóját. 
 
Stefanich János falugondnok: 

Ismerteti a falugondnokként elvégzett feladatait. A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hergovich Vince polgármester: 

Javasolja a falugondnoki beszámoló elfogadását. 
 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal (egyhangúlag) a következő határozatot hozta: 
 

63/2022. (XII. 01.) számú Képviselő-testületi határozat: 

Ólmod Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Stefanich János falugondnok 2022. 
évi munkájáról készült beszámolót. 
Felelős: Hergovich Vince polgármester 
Határidő: azonnal 
 

Hergovich Vince polgármester kéri, hogy a jelenlévők tegyék fel kérdéseiket. 

 
Ury Lajos: 

Kérdezi, hogy a falugondnoknak milyen jogosultsága van a fűnyírással kapcsolatban a külterületi 
utakon, pl. a laktanya felé vezető úton? Arrafelé rendszeresen nyírják a füvet, bent a faluban 
egyáltalán nem. 
 
Hergovich Vince polgármester: 
Elmondja, hogy a laktanyáig belterületbe van vonva az út. Az út jobb oldalán lévő telkek tulajdonosai 
mentesülnek a fűnyírás alól, mert a telekhatár az árok széle. A belterületbe vonás során kiderült, hogy 
ezzel feladat lesz. A hatályban lévő helyi rendelet értelmében az ingatlan melletti, mögötti közterületi 
fűnyírás, ároktisztítás az út feléig az ingatlantulajdonos feladata. 
 
Méry Erzsébet: 
Kérdezi, hogy a Bellovich kápolnához vezető út kétirányú lesz-e? 
 
Hergovich Vince polgármester: 
Elmondja, hogy két helyrajzi számon van az út, több irányból fog történni az útfelújítás. 
 
Méry Erzsébet: 

Kérdezi, hogy mennyi támogatást nyert erre az önkormányzat? 
 
Hergovich Vince polgármester: 
Elmondja, hogy 44 millió forint a támogatás. Árkolás, vízelvezetés is meg lesz oldva. 2023. június 
30-ig el kell készülnie. 
 
Méry Erzsébet: 
Kérdezi, hogy a játszótér kialakítására mekkora összeget nyert az önkormányzat és milyen játékok 
lesznek elhelyezve? 
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Hergovich Vince polgármester: 
6 millió forintból tornyos vár csúszdával, kakashinta, hármashinta, egyes lovacska, kettes lovacska, 
lépegető kerülnek telepítésre. A kijelölt terület elegendő az eszközöknek. Mindkét végén kerítés lesz. 
A játszani szándékozók a Mária szobor mellett tudnak majd bemenni. Határidőre el fog készülni. 
 
Méry Erzsébet: 
Úttal kapcsolatos kérdése: az egyik Kőszeg felé, a másik a Klastrom felé vezető út. Ezen a 
vízelvezető árkokat szépen kitisztították, de ami felmegy ott akkora gödör van, hogy gépkocsival 
szinte nem is lehet közlekedni. 
 
Hergovich Vince polgármester: 
Egyetért a felvetéssel, a markolóval rendelkező vállalkozó ígérte, hogy jön és elegyengeti, de sajnos 
még nem ért ide. 
 
Méry Erzsébet: 
Elmondja, hogy nagyon nehezen lehet rajta közlekedni. Kérdezi, hogy van-e valami elképzelése az 
önkormányzatnak a megoldásra? 
 
Ury Lajos: 
Elmondja, hogy megcsinálták a Kőszeg felé vezető utat, azt is tönkretették.  
 
Hergovich Vince polgármester: 
Sajnos folyamatosan költeni kellene rá. 
 
Ury Lajos: 

Tavasszal onnan hordták le kamionokkal a fát. Most már terepjáróval is nehezen lehet közlekedni 
rajta. 
 
Hergovich Vince polgármester: 
Elmondja, hogy már a tavalyi közmeghallgatáson is beszéltek róla. Óvatosan lehet rajta közlekedni. 
A kerékpárút indulása miatt vártak vele, de sajnos ennek a megvalósításáról nincs konkrét 
információ, ezért valószínű, hogy javítani kell az állagán. 
 
Ury Lajos: 
Javasolja, hogy a laktanyánál le kellene zárni. Sajnos sokan esőben is arra közlekednek. 
 
Hergovich Vince polgármester: 
Elmondja, hogy tavaly az időszakos lezárás kérdését megemlítette, de a lakosság nem értett vele 
egyet. Hozhatnak döntést a téli időszakban történő lezárásról. Sajnos azonban erre a Kőszeg felé 
vezető útra 2-3 évente kellene költeni az önkormányzatnak. Döntést hozott róla a képviselő-testület, 
hogy megcsináltatja a legyalulását, sajnos a vállalkozó nem ért ide. 
 
Ury Lajos: 
Elmondja, hogy ezt az utat nem gyalulni, hanem tömöríteni kellene. A mai napig ennek az alapja 
megvan. Ugyanez a helyzet a Klastromi útnál is. Kamionok jönnek be, nyomvályút csinálnak. 
 
Méry Erzsébet: 
Javasolja, hogy a Fő utcai járdafelújításra is lehetne pályázni. Nagyon jó lenne, ha ez 
megvalósulhatna. Nagyon repedezett a járda felülete. 
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Hergovich Vince polgármester: 

Elmondja, hogy korábban a felújításra már volt pályázat benyújtva, de nem nyert. Természetesen, ha 
lesz pályázat, megpróbálkoznak vele. Ha lesz lehetőség, csatornázásra is szeretnének pályázni. 
 
Méry Erzsébet: 
Néhány évvel ezelőtt saját forrásból az önkormányzat tujákat ültetett a temetőbe, da sajnos ezek egy 
része tönkrement. Van valami elképzelés a növények pótlására? 
 
Hergovich Vince polgármester: 
Több ötlet és ajánlat van, borostyán babérmeggy jöhetne szóba. Tiszafa sem nő olyan gyorsan, csak 
nagyon drága. 
 
Méry Erzsébet: 
A falu elején lévő telket úgy tudom, hogy visszavásárolta az önkormányzat. Kérdezi, hogy volt-e már 
rá érdeklődő? 
 
Hergovich Vince polgármester: 

Elmondja, hogy egy vevő járt nála, azóta nem jelentkezett.  
 
Ury Lajos: 

Felhívja a figyelmet, hogy a szóban forgó teleknél a partfalban gyurgyalagok fészkelnek, amely 
védett madár. Erről tudomással bír az Őrségi Nemzeti Park Igazgatósága is. A védett madarak 
fészkének rongálása természetkárosítás.  
 
Fucinné Dorner Anikó jegyző: 
Elmondja, hogy hivatalos levélben fogja jelezni az Őrségi Nemzeti Park Igazgatóságának a 
problémát és kérni fogja szakmai segítségüket. 
 
Ury Lajos: 

Kérdezi, hogy a leendő játszótérnél ki tervezte a lefolyót? Nem lehetett volna úgy kialakítani, hogy 
vagy az egyik végéhez, vagy a másik végéhez csatlakozzon? 
 
Hergovich Vince: 
Elmondja, hogy sajnos nem fért volna bele a költségvetésbe, aknát kellett volna csinálni, ami 
rengeteg pénzbe került volna. Lépcső kialakítására lett volna szükség mindenképpen, vagy fent, vagy 
lent. Ez több mint 5 millió forinttal növelte volna a beruházás költségeit. Nem fért bele.  
 

Hergovich Vince polgármester megköszöni a részvételt a megjelenteknek. A közmeghallgatás véget 

ért. A képviselő-testületi ülés folytatódik. 

 
III. napirend: 

 
Hergovich Vince polgármester: 

Elmondja, hogy Ólmod Község Önkormányzata 2022. december 31-ig rendelkezik közszolgáltatási 
szerződéssel a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésével, elszállításával, 
ártalommentes elhelyezésével kapcsolatos kötelező közszolgáltatás ellátására vonatkozóan Szabó 
Norbert vállalkozóval. Új szerződést kell kötni, amihez 3 árajánlat kérése szükséges. Az ajánlattételi 
felhívás elkészült, javasolja, hogy a képviselő-testület fogadja el, mely kiküldésre kerül az alábbi 
vállalkozások részére: 

- Szabó Norbert (9633 Simaság, Deák F. u. 11., szabonorbert@gmail.hu) 
- Kőszegi Városüzemeltető és Kommunális Szolgáltató Kft. (9730 Kőszeg, Kossuth Lajos u. 3., 

varosgondnoksag.koszeg@t-online.hu) 




